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Spørgsmål nr. 440 (Alm. del) fra Folketingets Erhvervsudvalg:

”Ministeren oplyste under samrådet den 1. juli 2020 om ERU 

alm del - samrådsspørgsmål T, at covid-19-smitten nu er under 

kontrol. Ministeren bede redegøre for grundlaget for denne på-

stand, og herunder også oplyse hvilke kriterier og tal der ligger 

til grund for påstanden.”

Svar:

Som jeg også har anført i min samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 438 

(Alm. del) fra Folketingets Erhvervsudvalg, har coronakrisen haft en stor 

indflydelse over hele verden. Vi var i foråret bl.a. vidner til, hvordan sund-

hedsvæsnet i flere andre lande havde særdeles store udfordringer med at 

holde trit med epidemiens udvikling. Så selv om vi fortsat står i en meget 

alvorlig situation, er det mit indtryk, at vi i Danmark på nuværende tidspunkt 

har bedre kontrol med smittespredningen, end det vi så i foråret.

Igennem hele forløbet har regeringen arbejdet ud fra et forsigtighedsprincip. 

Som jeg også tidligere har sagt, er det helt afgørende, at genåbningen af 

Danmark foregår gradvist og kontrolleret, så vi løbende kan følge smittens 

udvikling. Det ville være helt ubærligt, hvis vi mistede kontrollen med smit-

tespredningen og tabte de gode resultater på gulvet.
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